
Obecnd zustupitet stvo v Rokycanoch

Zipisnica (,.112022

z 1. riadneho zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva konandho dfla 15.02.2022

Obecn6 zastupitefstvo sa stretlo na 1. riadnom zasadnuti v roku 2022.

Pritomni: R6bert Soltis, Ing. Maridn Dolinsky, Rastislav Jarkovsky, Patrik Prus6k, Ing. Milan
Marchevsky

Ospravedlnili sa: p. Pavol Godla

Nepritomni: p. Radko G6bor, p. Marek Hus6r

1. K bodu lz Otvorenie, schvdlenie programu, urienie overovatel'ov zripisnice

Rokovanie otvoril a d'alej viedol zastupujfci starosta obce R6bert Soltis. Privital pritomnych
a konStatoval, Le na rokovanf sti pritornni 4 poslanci OcZ. Zastupitel'stvo je uzn65aniaschopn6 vo
v5etklfch bodoch rokovania.

Program bol schv6len;i podfa predloZeneho n6vrhu. Riadne zasadnutie OcZ sa d'alej riadilo
takto schv6lenyrn programom.

PROGRAM RIADNEHO ZASADNUTIA
OBECNEHO ZASTUPITELSTVA DNA T5.02.2022

1. Otvorenie, schvdlenie programu a urdenie zapisovatefa a overovatel'ov z6pisnice

2. Kontrola prijatlfch uzneseni

3. Stanovisko hlavndho kontrol6ra obce k n6vrhu rozpodtu obce Rokycany na rok2022
4. N6vrh pl6nu kontrolnej dinnosti hlavndho kontrol6ra narok2022
5. Prerokovanie a schv6lenie rozpodtu obce Rokycany narok2022
6. Schv6lenie zapojenia sa do vyzvy na podporu zelenej infraStruktirry a regener6ciu vn[rtroblokov

sidlisk, kod vy zvy : IROP-PO7 -SC7 3 -2021 -87

l. Schv6lenie zapojenia sa do vyzvy PSK na vybudovanie multifunkdndho ihriska so spolufdast'ou
50%

8. Schv6lenie uznesenia o dobe procesu obstar6vania rizemndho pl5nu obce

9. Schv6lenie dokondenia komunitn6ho centra z vlastn;.ich prostriedkov
10. ROzne

I l. Interpel6cie poslancov OcZ

12. Diskusia

13. Zdver

Za overovatel'ov z6pisnice boli urdeni Rastislav Jarkovsky a Ing. Mari6n Dolinsk;i. Za
zapisovatefku Mgr. Slavka Prus6kov6.



HLASOVANIE
Pritomni: 4 poslanci

ZA:4 PROTI: O ZDRZALI SA: O (uznesenie i. l/2/2022)

2. K bodu 2: Kontrola prijatj,ch uznesenf z fiatlneho rokovania OcZ dfru 11,10.2021Uznesenie i.

Posledn6 uznesenie prijat6 OcZ o zvoleni zdstupcu starostu sa nekontroluje.

3. K bodu 3: Stanovisko hlavndho kontroldra obce k ndvrhu rozpoitu obce Rokycany na rok

2022

Hlavnlf kontrol6r obce informoval poslancov, Ze pri spracovani odborn6ho stanoviska

vychddzal z posirdenia predloZen6ho nSvrhu rozpodtu obce na rok 2022 z dvoch hlladisk a to

z6konnosti a metodickej spr6vnosti predloZen6ho rozpodtu. Kon5tatuje, Ze predloZeny n6vrh spif,a

v5etky podmienky zilkona o rozpodtovych pravidl6ch, je v stilade so v5eobecne zdvaznymi

pr6vnymi predpismi, VZN a internfmi predpismi obce.

Zostavovanie malo prebiehat' v novembri 2021, avSak vzhlladom k situ6cii, ktor6 nastala

v tom dase v obci /irmrtie starostu, PN pracovnidky/ to nebolo moZn6. Vzhl'adom k tomu, Ze

doposial' nie sri znime vysledky zderpania za roky 2020,2021,je pravdepodobn6 skutodnost', Ze

rozpodet zarok2I2l bude vysoko prekrodeny, cca o 250 000 EUR.

Sridasnj rozpodet vychddzazrozpodtov obce zostavenych do roku 2019.

K schv6len6mu rozpodtu sa budeme musiet vrdtit, ai,btde zndma presnd qi5ka zdvazkov

z roku 2021.

Zostatok na ridte obce ku koncu roka 2021 bol vo vy5ke 2 500 EUR. Zdtoje z podielovych

dani predstavujri sumu 357 523 EUR. Zdroje z obecn;ich dani predstavujri sumu 14 669 EUR,

z ktorej sa vsak podari vybrat'len polovicu. Nerozdelen6 dast'pre rok 2022vo vf5ke 105 000 EUR

ostiiva ako rezerva na doposial'nevydislenl z|vdzky roku202l. P. Rastislav Jarkovs\i sa opytal na V
moZnost' presunov prostriedkov medzi kapitolami rozpodtu. Ing. Milan Marchevsky uviedol, Ze je

najprv potrebn6 uzavriet' rozpodet, aZ sa predloLi sprdva z roku 2021.

Schodok kapit6lov6ho rozpodtu bude krytf z prebytku beZn6ho rozpodtu a prostriedkami

rezervn6ho fondu. Rozpodet je vyrovnan;i.

Hlavny kontrol6r odponida obecn6mu zastupitelistvu predloZeny n6vrh rozpodtu natok2022

schv6lit'. Poslanci vzali stanovisko hlavn6ho kontrol6ra na vedomie.

HLASOVANIE
Pritomni: 4 poslanci

ZA:4 PROTI: 0 ZDRZALI SA: 0 (uznesenie i. 2/2/2022)

v

4. K bodu 4: Ndvrh phinu kontrolnej iinnosti hlavndho kontroldra na rok 2022



Podfa $ 30f ods. 1 zdkonao obecnom zriadenipodas mimoriadnej situ6cie, nridzov6ho stavu

alebo r,ynimodn6ho stavu vyhl6sen6ho v srivislosti s ochorenim COVID-l9 (d'alej len ,,krizov6
situ6cia") lehotyustanoven6v $ 11aods.3, $ 14 ods.4, $ 18aods.2 prvej vety aods.4 neplynri.

Podl'a $ 30f ods.6 zdkona o obecnom zriadeni funkdn6 obdobie hlavn6ho kontrol6ra, ktor6
uplynulo alebo uplynie podas krizovej situ6cie, sa predlZuj e aL do uplynutia 60 dni od odvolania
krizovej situ6cie, ak noqf hlavnlf kontrol6r nie je zvoleny do nadobudnutia ridinnosti tohto zdkona.

Ak obecn6 zastupitel'stvo zvoli nov6ho hlavn6ho kontrol6ra, vykon funkcie doteraj5ieho

hlavndho kontrol6ra zanikd driom nasledujricim po dni, v ktorom bol novy hlavny kontrol6r
zvolen!.

V sridasnosti je st6le v platnosti vyhl6sen6 mimoriadna situ6cia, teda s odkazom na $ 30f
ods. 1 zilkona o obecnom zriadeni existuje ,,krizovir situ6cia", ako ju definuje uvedend zitkonnd

ustanovenie. Podas nej neplynir lehoty a predlZuje sa funkdnd obdobie doteraj5ieho hlavn6ho
kontrol6ra

Sridasnf riviizok hlavn6ho kontrol6ra obce Ing. Milana Marchevsk6ho je v rozsahu 5 %o.

P16n kontrolnej dinnosti tvori prilohu tejto z6pisnice.

V s[rlacJe s prislu5nyrni ustanoveniarni zilkona NR SR ( . 36q11990 Zb.o obecnom
zriacleni v znerti neskoriich predpisov a v sirlacle so zdkononr d.. ii57l2015 2.t. o linandnej
kontrole" rrnittornom audite a o zmelre a rlolrlneni niektolyc',h zirkonov v irdinnosti od
01 .01 .202 i bucle iinnosl' hlavndho l<ontrolora v prvom polroku 2A?-2 zameran6 nzl

nas leclovn6 d i nrrosti:

1. I(ontrola l,ylreru poplatkov za l<omunhlny oclpacl a drobnd stavebne odpacly za
rol< 2021 v zniysle $ 77 a nhslechre usl.anovenia pocll'a z,akona 58212.004
o uriestullch cianiac-'h a poplatkoch v zncui neskor5ich preclpisor'.

2. I(ed'Ze za predchddzajirce obdobie nie je Liadne uznesenie ohl'adom derpania
rozpodtu, l<otrtrola ,r',-tL61,ych vypisov a [rl-rrad r,6ydzkoy a ltoirl'aclAvok ohce zer

r<'tk 2021 nie.ie rloZna.

3. Vypracovanie sprirv_v o kontrolne.i dinnosti 'za druhy polrok 2022 - spr6va
hlavn6ho kontrol6ra - derpanie rozpodtu za prvy polrok rcku 2022 v znrysle zilkona
o {'rnandne.j liontrole a rrnirtomorl auditc c.35712015 7,.2.

Vzlil'adom k situhcii, l<tor;i nastala v obci ku l<oncu roka 2021 v sirvislosti s irmrtim
starcrstu obce a cllhodobc'i prh cenechschopnosti zamestnankyne iu'ac1u bclla ,-yrazne
ztreuroZnenii pr.lca hlarrndho l<ontrol6la. Preto pri r,1,prerc-ovnui oclLlornciho stanoviska
k zrirzerednirnu r-idtu obcc-. I{okycany zi1 roli 202I bucle ngvyhnlrtna pomoc pri rnetoclike.
slrrzrcovani spri v_v o derpani rozpoi-tn prc lol< 2021.

I'llavny kontrol6r pri vykone svo-ief dinnosti postupu.je ;rocll'a 
.plavidie[, ktorc

ttstanovuie osobitny r,6l<csn ( 369/1990 7,b. V zml,slc $ l8 {'ods. I pisn-r. h/ mOZe starosta
alebo obecnd zerstr"rpitel'stvo na svo.ionr zasaclnuti poZierdzrt' hlavn6iro l<ontroltlr'a
o v1i[s11'',nic'ai inc-i l<ontroly, al< sa. nn tonr zhodne a ak vec 1]eznesie o<11<lacl.

Nirvrh Plirnu hor-rtrcilne-i cinnosti bol zverc'ineny slr6sobom obvykl,rn, r,yvesenim na
irrachre-| tatruli a uvere-ineri1, na w!v\v stranke obce l{okycany.

5. K bodu 5z Prerokovsnie u schvdlenie rozpoitu obce Rokycany n& rok 2022



poslanci dostali materi6l k tomuto bodu domov. Nakofko v5etky relevantn6 inform6cie

ohlladom schvallovandho rozpodtu pre rok 2022 odzneli v r6mci bodu 3. Stanovisko hlavndho

kontroldra obce k ndvrhu rozpoitu obce Rokycdny na rok 2022, poslanci pristupili priamo

k hlasovaniu o schv6leni rozpodtu obce Rokycany tak, ako bol navrhnuty. Schvafovan!'rozpoiet

tv o r i n e o dde lite l' n fi p r f lo h u t ej t o zrip is n ic e.

HLASOVANIE
Pritomni: 4 poslanci

ZA:4 PROTI: 0 ZDRZALI SA: 0 (uznesenie i. 3/2/2022)

6. K bodu 6: Schv6lenie zapojenia sa do vlzW na podporu zelenej infra5truktriry

a regenericiu vnfltroblokov sidlisko k6d Wzrry: IROP-PO 7'SC7 3'2021'87

V minulosti bol spracovanf projekt za dias b;ival6ho starostu, bohuZiaf tento je

nepouZitefny, nakollko v ilom boli zapracovand pozemky, ktor6 neboli a nie sf vo vlastnictve obce,

vlastnikom je SpF. Nakollko pre vysporiadanie vlastnictva je potrebn;i dlhli dasovli priestor, nie je

moLnd tento proces absolvovat' do obdobia zapojenia sa do predmetnej vyzvy '

Obyvatelia k prerokov6van6mu bodu vyjadrili obavy: p. J6n Bef,ko sa ob6va, Ze vytvoreny

are6l bude sliZit' prevahne R6mom, budri sa tamzdrLiavat,pit... P. Peter Soltis pripomenul, Ze

moZno vybudovanim sa zniLi podet parkovacich miest. Zastupujrici starosta p. R6bert Soltis

pripomenul, Le vrhtadom na dasovri tieseil je potrebnd zapoiit sa do vi'zvy aptijat uznesenie,

potom m6Zeme doladit' podrobnosti.

Na ot6zku Ing. Miroslavy Va5kovej, di sa p6vodn;i , ul.vypracovany plan, ned6 pouZit' v6bec

bolo zodpovedan6, Ze probldmom je zdihavl riesenie vlastnickych vzt'ahov so SPF na pozemkoch

v p6vodnom projekte. p. Rastislav Jarkovskf pripomenul, Ze p6vodn;i projekt neschvallovalo

obecn6 zastupitellstvo. Ot6zku p. Petra Soltisa ohlladom vstupu na pozemok Mirkinej tety

zodpovedal p. R6bert Soltis: povodny plan bol zle spracovan;i, zabraioval prechodu na jej

pozemok.

Ing. Mri6n Dolinskf podotkol, aby sa priestor nedelil a takto nenarri5al moZnost' stret6vania

sa obdanov. p. R6bert soltis uviedol, zepri celkovej maxim6lnej hodnote projektu 180 000 EUR je

moZnost' pripravit' kvalitnf projekt a obec privita n6vrhy obdanov, pripomienky, no podstatn6 je

najprv odsirhlasit'zapojenie sa do vS,zW,Ing. Milan Marchevs[f upozornil, Le ak sa teraz obec

nezapoji,uZ sa nebude dat' na podobnf vyzvuprihl6sit''

N6sedne poslanci hlasovali o schv6leni zapojenia sa do vyzvy.

HLASOVANIE
Pritomni: 4 poslanci

ZA:4 PROTI: O ZDRZALI SA: O (uznesenie i. 4/2/2022)

7. K bodu 7: Schvdlenie zapojenia sa do vizvy PSK na vybudovanie multdunkindho ihtiska so

spohrtiast'ou 50 %

pri zapojeni sa do vyzvy je moZn6 vyuhit projekt multifunkdndho ihriska z funkdn6ho

obdobia blfval6ho starostu p. Kovalika. Zatial sa obec nezapojila, no vzhlladom k neoverenym

inform6ci6m, je vysoko pravdopodobnd, Ze tL, nebudti publikovane vyzvy na tieto ihrisk6, treba

vyuZit' Sancu. predbeZne spolufinancovanie je stanoven6 vo qf5ke 50 %. PredbeZne sa obec

t

v



dohodla s firmou, ktor6 by realizovalaprojekt, Ze mnoZstvo prbc vykopovych a inych, by sme mohli

urobit' vo vlastnej ftLii - svojpomocne, takto by sa uSetrili vjdavky na spolufinancovanie.

Na ot6zku obyvatellov, kde by sa postavilo uveden6 multifunkdn6 ihrisko, bolo uvednd

zatupujricim starostom p. R6bertom Soltisom, Ze projekt bol osaden;f na miesto terajSieho

tenisov6ho ihriska - bude postaven6 multifunkdn6 ihrisko - v zime by mohlo byt' vyuZivand ako

klzisko, v lete futbalov6 ihrisko. Uvedeny pdvodny projekt je e5te z roku 2017. Pozemok pre
,r'.istavbu je v dlhodobom n6jme od povodia Bodrogu a Horn6du. Yyzva PSK by mala byt'

uverejnen6 od 01.03.2022, s predbeZnou qf5kou spolufinancovanie 50 oh, ktor6 m6Ze byt zmenen6.

HLASOVANIE
Pritomni: 4 poslanci

ZA:4 PROTI: O ZDF.ZALI SA: O (uznesenie i. 5/2/2022)

8. K bodu 8: Schvflenie uznesenia o dobe procesu obstarfvania fzemn6ho pl6nu obce

Obec mOZe vyuLit'dot6ciu na spracovanie fzemn6ho pl6nu obce. Tcrmin ttzL prccll<laclanic

liaclosti so vic:tl<, mi prilohami .ic od 15.01.2022 clo konca fbbruirra 2022. VySka clotiicic .ic clo

8(.)'Yo z,trspracovar-ric Nirvrhr-L tlt'N-tl. Vcasnost'poclania.)c bonilil<ovanii.

Na ot6zku obyvatefov, di je to potrebnd a do sa v UP obce meni, zastupujtici starosta

podotkol, Ze sa v archive nena5li distopisy UP, ktor6 boli obci odovzdand. Dal5ie vyhotovenia boli
OU dorudene zhotovitel'om na vyhiadanie ai. teraz. Na str6nke obce budir zverejnend linky na

moZnost' pozriet'si tizemnlf pl6n obce zverejneny na internete, prip. si obdania m6Zu prist'pozriet'

UP na obecn;f tirad.

P. R6ber1 Soltis uviedol, Ze sa bude menit' osadenie objektu - pl6novan6 5k6lka pri brehu

Svinky, cca 8 m, do je ztrylavov6 oblasf. Bude potrebnd pripornienkovat' uvedeny UP, nakol'ko je

zilazny tak, ako bude schvaleny. Dal5f pozemok pl6novany na vystavbu 5k6lky na kopci by

zasahoval do oblasti vodn6ho zdroja, ktorli je pl6novany pre vodovod pre spodnu r6msku osadu. P.

Rastislav Jarkovsky pripomenul, Ze bol v minulosti robeny geologicky prieskum - kedy bolo

zisten6, Ze uvedeny vodny zdroi by kapacitne postadoval len pre spodnri r6msku osadu. Dal5ou

zmenou v UP obce by bola pl6novan6 pristavba OU. Na otfzku p. Zuzany Olej6rovej, di v
pl6novanej pristavbe OU bolo myslen6 aj na miestnost'pre hasidov, p. Robert Soltis odpovedal, Ze

tak6to miestnost' nebola pOvodne pl6novan6, av5ak je moZnd iu zriadit' nesk6r v budove

komunitn6ho centra. Pristavba by sa podl'a pdvodneho UP mala realizovat'smerom k existujfcemu

ihrisku, na do by obec nedostala stavebr-r6 povolenie.

HLASOVANIE
Pritomni: 4 poslanci

ZA:4 PROTI: O ZDRZALI SA: 0 (uznesenie i. 6/2/2022)

9. K bodu 9: Schvflenie dokonienia komunitn6ho centra z vlastnfch prostriedkov obce

Stavebn6 firma pOvodne zastre5ujrica stavbu ukondila spolupr6cu, nechcit d'alej

spolupracovat' s obcou pre neposkytnutie sirdinnosti a podkladov vedenim obce v minulosti -
odstirpili od zmluvy.



Pre dostavbu komunitndho centra sa to javi ako vefk6 komplik6cia, nakollko nie je moLnit

zmena p$vodne v zmluve uveden6ho zhotovitefa. Ak by tento odstripil od zmluvy, jedinou

moZnost'ou, ako dokondit' vystavbu a nemusiet'vr6tit' investovan6 finandnd zdroie,je financovat'

zost6vajrice prdce z vlastnlich prostriedkov obce, nakollko ak by komunitn6 centrum nebolo

dokonden6 do stanoven6ho terminu, cca 2 mesiace, museli by sme vr6tit' prefinancovan6

prostriedky 350 000 EUR (uveden;i postup odporudil pr6vny zistupca obce JUDr. Sotolai), do by

v5ak bolo pre obec likvidadn6. Z vlastnlfch zdrojov obce by sme potrebovali investovat' eSte

pribliZne 100 000 EUR. Je taktiei,mohnd podiefat' sa svojpomocne na jeho dokondeni.

P. Rastislav Jarkovsky uviedol, Ze nebol spracovany realizadny projekt, len projekt pre

stavebn{ konanie. Na ot6zku Ing. Mari6na Dolinsk6ho, di je vedenli sridny proces so spolodnost'ou

STAVKOMPT, s.r.o. p. R6bert Soltis odpovedal, Le je moln6, Ze postupom dasu d6jde aj na to, no

obec by sa chcela tomuto vyhnrit', zmluva nebola plnen6 z oboch str6n, je teda priestor pre

vz6jomnri dohodu. Potrebujeme od nich mnoZstvo podkladov o moment6lnej situ6cii stavby,

certifik6ty, revizie... Dlhujeme im re6lne cca 40 000 EUR, ktor6 budri zrejme n6rokovatelln6. Od

zmluvy odstripili 23.12.2020 bez udania d6vodu. Nie sri veden6 ani in6 predsridne konania.

Potrebujeme vydislit' dllne pr6ce stavebnej firmy, aby sme mohli urdit' vz6jomn6 pohllad6vky

azdvazky.

HLASOVANIE
Pritomni: 4 poslanci

ZA:4 PROTI: 0 ZDRZALI SA: 0 (uznesenie i. 7/2/2022)

9. K bodu 9: Prispevok pre Jednotu d6chodcov Slovenska vo vy5ke I 500 EUR.

V$etci pritomni poslanci sfihlasili s navrhovanou vf5kou prispevku pre Jednotu

d6chodcov Slovenska.

HLASOVANIE
Pritomni: 4 poslanci

ZA:4 PROTI: O ZDRL,ALI SA: O (uznesenie n. 8/2/2022)

Diskusia
P. Stef6nia Solt6sov6 pripomenula, Ze nacintorine je vdZna situ6cia - je potrebn6 roz5irenie

cesty, pristup od domu smritku. Je nutn6 ist' to zdokumentovat', zosypuje sa z cestidky. Sri

vybudovan6 opornd miriky pri hroboch. P. R6bert Soltis pripomenul platn6 VZN obce s ot6zkou,

di pre vybudovand mririky neboli potrebn6 povolenie.

P. Stef6nia Solt6sov6 dalej poznamenala, Ze je potrebn6 dbat' na z|vdznd predpisy, hlbku

hrobu, evidenciu vykopu hrobov - m6 sa urdit'len jednapartia na kopanie, aby boli poudeni a robili

tak, ako je to podlla predpisov potrebn6. P. Peter Soltis sa jej op;ftal, di je spr6vcom cintorina alebo

domu smritku.
P. Miroslav Mihall navrhol upratat'plechovir bridu z cintorina s ot6zkou, di v dome smritku

nie je priestor na odkladanie nfuadiana kopanie. Bolo by potrebn6 kripit' malli plech6dik na cintorin

pre naradie.

\r'



Ing. Mari6n Dolinsky uviedol, aby bola rcalizovan| aj oprava obecn6ho rozhlasu, videl

potrhand drdty. P. R6bert Soltis navrhol podkat', (fm sa otepli, vyrovnajri sa stipy, opravi sa

vedenie.

Zastupujrici starosta p. R6bert Soltis poprosil obdanov, aby d6vali podnety pre n6plil pr6ce

aktivadnych pracovnikov, obec m6 zamestnanych 40 lludi na aktivadnfch pr6cach a e5te niekolik;fch

na skr6ten;f riviizok. Hned' odznelo niekollko n6vrhov - pozametat' kamienky z ciest, odloZit' ako

posyp na budricu zimu... Zastupujrici starosta p. R6bert Soltis poznamenal, aby to boli jednoduchd

dinnosti, nakol'ko mnohi z nich nechcri pridelen6 dinnosti vykon6vat', vraj nevedia... P. Ztzana
Olejrirov6 k tomu uviedla, Ze podnety pre n6plf, pr6ce aktivadnych pracovnikov sri zbytodne, ak nid

nechcf robit', zi5iel by sa koordin6tor.
Obdania upozornili aj na horiaci kontajner v osade, kedy tento dastokr6t zamoruje ovzdu5ie

splodinami a ohrozuje okolie moZnym roz5irenim poliaru. Zastupujrici starosta prisliribil, Ze sa Qim
bude zaoberat'.

P. Znzana Olej6rov5 sa op;itala na moZnosti parkovania hasidsk6ho auta IVECO, kedy je

potrebn6 vyrie5it' ho stabilne na jednom urdenom mieste s napojenim na elektric[i pnid. Poslanci

navrhli za obecnym riradom osadit' novy plechoqf pristre5ok s napojenim na energie, prip.

svojpomocne upravit' p6vodn6 plechov6 pristresky pre tento ridel dodasne tak, aby boli
uzamykatel'n6. V budricnosti by to mohla rieSit'aj pristavba komunitn6ho centra.

Na ot6zku obdanov, kde sri r6mski poslanci, zastupujrici starosta p. R6bert Soltis uviedol, Ze

nevie, predo sa nezfdastnili rokovania zastupitelistva, ospravedlnil sa len p. Pavol Godla. Srim

hlasoval ako poslanec, nakollko nebol zbaveny hlasovacieho pr6va a bez jeho hlasu by

zastupitelistvo nebolo uznSSaniaschopn6.

Obdania navrhli rie5it'probldm s neporiadkom a hlukom v okoli kniZnice v strede obce, kde

sa stret6vajir mladi.
P. Miroslav Mihal' sa informoval o zru5eni zmluvy s .IUDr. Sotol6iom a stave obcou

vedenych sfdnych sporov. P. Robert Soltis oznitmtl, Le zmluva s JUDr. Sotol6iom bola

vypovedan6. Spory vedene obcou bud[r usporiadand podl'a moZnosti mimosirdne.

9. K bodu l0: Zciver

Zastupujrici starosta obce sa pod'akoval v5etklim pritomnlim za aktivnu ridast' a ukondil 1.

riadne zasadnutie obecn6ho zastupitetstva v tomto roku.

Rokycany 15.02.2022

R6bert Soltis
zastupujrici starosta obce



Zapisala: Mgr. Slavka Prus6kov6

Overovatelia: Ing. Mari6nDolinskf

Rastislav Jarkovs(i
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